
PROTOKOLL fört vid sammanträde med ös 
i Kansliet å Stadion den 7 juni 1944.

Närvarande; Hrr. Larsson, Malmgren, Grunander /FU/, 
Stor-Klas Svensson /"bandy/, Lindberg /bowling/, 
Brännström /brottning/, Anna Svennberg /damer/, 
Bockén /fri idrott/, Nordberg /orskl./, Hedjersson 
/sk backe/.

Förhinder hade anmälts av Hrr. Holger Carlsson 
och Hjertstrand /FU/, Izikowitz /boxning/, Bergh 
/fotboll/, Kurt Sundberg /handboll/, P.O. Jhide 
/ishockey/, Birger Nylund /slalom/.

§ 1.
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade samman
trädet öppnat.

§ 2.
Protokollet från föregående sammanträde föredrogs och godkändes.

§ 3.
En från bowlingsektionen inkommen anhållan om ett bidrag - stort 
etthundra kronor - till sektionens jubileumstävling i Södra Bow
linghallen någon gång i september detta år bifölls, varefter be
loppet utanordnades och gav Ös tillika sin sanktion till ovan
nämnda tävling.

§ 4.
En anhållan från brottningssektion om bidrag till bestridande av 
sektionens kostnader - stort trehundra kronor - bifölls och utan
ordnades medlen sedan sammanträdet avslutats.

§ 5.
Till uppryckande av fria idrotten inom föreningen anhöll ordföranden 
i denna sektion - herr Bocké - om ett bidrag stort etthundra kronor, 
vilket belopp tillerkändes sektionen och utanordnades sedan samman
trädet avslutats.

§ 6.
Beslöts att FU skulle undersöka förutsättningarna för en ny skri
velse till Stadionstyrelsen med i så fall väsentligen reducerade 
krav.

§ 7.
Ös uttalade sig i princip för en höjning av medlemsavgifterna för 
dem som ville komma i åtnjutande av ständigt medlemsskap och skulle 
avgiften förslagsvis sättas till femtio kronor dock att de med
lemmar som tillhört föreningen i tio år eller därutöver fortfa
rande skulle erlägga den lägre avgiften eller trettio kronor.

§ 8.
Beslöts att ös skulle sammanträda första måndagen i varje månad 
klockan 20.00 och skulle sammanträdena äga rum i Kansliet å Sta
dion, därest icke genom underrättelse annat meddelades.

§ 9.
Uppdrogs å sekreteraren att i anledning av en från Aktiebolaget 
Skyltar och Bandetiketter inkommen offert närmare undersöka möj
ligheten för inköp av klubbmärken i tyg från nämnda firma.

§ 10.
Beslöts i anledning av förslag att något principuttalande för höj
ning av sedvanliga medlemsavgiften icke skulle göras, dock stode 
det sektionen fritt - medlemmarna veterligt - att lägga på en 
eventuell extra förhöjning av medlemsavgifterna till bestridande 
av diverse kostnader inom sektionen.

§ 11.
I anledning av en från Aftontidningen inkommen begäran om skänkande 
av pris beslöt ÖS på grund av den ekonomiska ställningen att avslå 
nämnda begäran.

§ 12.
Från kassören meddelas, att inbetalandet av medlemsavgifterna 
ginge trögt, men att brottningssektionen i detta avseende ut
gjorde ett föredömligt exempel.



§ 13.
Nordberg meddelade, att insamlingen till Djurgårdsstugan 
nu hade nått ett belopp av 3.600 kronor och att en ”träff 
vid Ulvsjön” skulle utlysas till nästkommande torsdag.

§ 14.
Förklarade ordföranden sammanträdet avslutat.


